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Agendapunt 4: 
Melding sloop kerktoren en torengang kerk Offenbeek 
Bij de gemeente is een sloopmelding binnengekomen voor de toren en de torengang. De kerk is met 
ingang van 1 januari aan de eredienst onttrokken. De kerktoren is in een slechte technische staat. Er 
is sprake van betonrot. Vorig jaar vielen brokstukken van de toren naar beneden. Na een technisch 
inspectie  zijn de loszittende delen van de toren verwijderd. De technische staat wordt gemonitord.  
 
De vorige vergadering is het volgende geadviseerd: 
De commissie betreurt de sloop. Zij heeft er grote moeite mee, dat de toren wordt gesloopt. De toren 
is immers zeer belangrijk voor de ensemblewaarde en een markant bouwwerk dat al van ver te zien is 
in het landschap. De commissie kan zich voorstelen dat sloop technisch gezien misschien wel nodig 
is, maar ziet dit nergens in technische rapportages onderbouwd.  De commissie vraagt zich af of het 
noodzakelijk is om de gehele toren te slopen, of dat er een verschil kan worden gemaakt tussen het 
bovenste en onderste deel van de toren. Zij wil graag weten of het mogelijk is om het onderste deel 
van de toren (voorlopig) te bewaren als onderdeel van het ensemble. Over de sloop van de torengang 
adviseert de commissie negatief. Het is niet noodzakelijk dit bouwonderdeel nu te slopen.  
 
Toen dit agendapunt tijdens de vorige vergadering is besproken, is feitelijk geen definitief advies 
afgegeven. Daarnaast ontbraken gegevens om de definitieve melding af te doen. Inmiddels zijn 
aanvullende gegevens ingediend. Het verzoek is de toren met torengang te mogen slopen. Bestuurlijk 
overleg plaatsgevonden over de herbestemmingsmogelijkheden van het gebouw.  Voor zover bekend 
is er nog geen invulling voor gevonden.  
Advies van de commissie. 
De commissie vindt het jammer dat de kerktoren en de torengang gesloopt moeten worden. De toren 
is een markante landmark en al van veraf te zien. Torens in deze vorm zijn erg zeldzaam, daarom 
betreurt de commissie dat zij moet adviseren over de sloop. Zij beseft zich, dat dit om 
veiligheidsredenen noodzakelijk is. Zij adviseert om die reden positief.  
De commissie adviseert om te onderzoeken of  een andere landmark in dezelfde vorm van de toren 
mogelijk is, bijvoorbeeld een zeshoekige antennemast op deze plaats met dezelfde hoogte als de 
huidig kerktoren. Een markering met omhoog schijnende lichtbundels op die plaats kan ook tot de 
mogelijkheden behoren.   
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